
Proces verbal încheiat astăzi 29.09.2022  

cu ocazia Ședinței de Colegiu de Conducere a CCIA Sibiu 

Dl președinte interimar Octavian Isaila constata întrunirea statutara a Colegiului la a doua 
convocare, declara ședința deschisa și supune la vot înregistrarea şedinţei.  

Propunerea este votată în unanimitate. 

Se propune alegerea preşedintelui de şedinţă în persoana d-lui Octavian Isailă, iar secretariatul sa 
fie asigurat de către Dna Simona Radu. Propunerile sunt votate în unanimitate. 

Se trece apoi la discutarea punctelor de pe ordinea de zi, respecBv 

I. ChesBuni organizatorice 

1) Prezentare raportului managementului pentru anul 2021 

Directorul General prezintă raportul managementului pentru anul 2021 și sta la dispoziția 
Colegiului pentru eventuale intrebari. Se supune la vot aprobarea raportul de management pentru 
2021 in forma în care a fost prezentat (toți indicatorii de management fiind îndepliniți) şi 
descărcarea de gesMune pentru anul fiscal 2021.   

Membrii Colegiului votează în unanimitate “pentru” aprobarea raportului managementului di 
descărcarea de gesBune pentru anul 2021.  

Dl. Iordănescu ia cuvântul și solicita adăugarea unui punct suplimentar aprobării raportului și 
descărcării de gesMune, respecMv îşi pune la dispoziţia Colegiului mandatul și contractul de 
management în așa fel încât Colegiul sa decidă prin vot dacă dorește conMnuarea acMvității cu 
actualul management. Dl Iordănescu menționează ca toate angajamentele contractuale, respecMv 
statutare au fost și sunt îndeplinite de către actualul management așa cum au fost contractate.  

Menționează apoi ca data fiind situația de fapt în care contrar tuturor Hotararilor Adunării 
Generale și ale Colegiului, pentru toți anteriori, prin care s-a dispus descărcarea de gesMune, 
documente publice și necontestate,  conMnua sa fie cercetat pentru infracțiunea de delapidare, 



este fair-play sa pună mandatul la dispoziția Colegiului de Conducere și solicita votul Colegiului 
pentru conMnuarea sau încetarea contractului de management. 

Colegiul ia act de punerea la dispoziția Colegiului a mandatului și contractului de management. Se 
dezbate subiectul și membrii Colegiului arata ca în luna Mai 2021 situația sumelor uMlizate de  
către Camera de Comerț, Industrie și Agricultura în cadrul evenimentului RGE 2019, a fost 
clarificată punct cu punct, în prezenta cenzorului Camerei, fiind puse în discuție la acel moment 
doar de către fostul Președinte.Din punct de vedere al Camerei nimeni nu are nici o problema cu d-
l Iordanescu.  

Membrii Colegiului menționează ca în ședințele anterioare Colegiul de Conducere a aprobat 
atragerea răspunderii civile și penale în urma faptelor sale pentru fostului președinte și aceste 
acțiuni sunt în curs. 

In conMnuare membrii Colegiului arata și susțin faptul ca cine a greșit trebuie sa plătească în mod 
corect și legal. 

D-l Director General afirma în încheiere ca nu I se pare normal sa Mna cu dinții de contract, chiar 
dacă acesta mai este legal valabil. 

Se supune la vot și se votează în unanimitate “pentru” conBnuarea contractului în forma actuala 
şi pe termenul convenit în contract. 

2) Aprobarea componenţei actualizate a Colegiului, în urma încetării mandatului membrilor care 
nu au plăMt coMzaţia la zi sau au lipsit la 3 sau mai multe convocări consecuMve. Se da ciMre 
componentei actuale a Colegiului de Conducere și sunt discutate doua Mpuri de iregularități în 
Colegiu: respecMv companii care nu și-au plăMt coMzația și companii care nu au parMcipat la 
ulMmele trei ședințe ale Colegiului, în ambele cazuri acestea pierzând calitatea de membru 
conform Statutului. Se votează verificarea componentei Colegiului, departamentul de membrii  va 
prezenta în adunarea generală un raport, respecMv lista actualizata. 

Sunt prezentate doua opțiuni, fie se dizolva Colegiul și se declanșează alegeri anMcipate, fie se 
completează Colegiul. Decizia este a Colegiului, statutul ne obliga sa completam când scădem. Se 
constata componentă Colegiului, în care și-au pierdut calitatea 4 membrii care urmează sa fie 
reverificaM. Colegiul avea 11 membrii actuali, cu 7 membrii Colegiul este la minimul prevazut de 
Statut sub care Colegiul nu poate funcționa. 



Se supune la vot actualizarea componentei Colegiului. Se votează în unanimitate. 

3) Aprobarea propunerii de a completa componenţa Colegiului prin organizarea de alegeri parţiale 
pentru locurile vacante. Se discuta faptul ca după statut Colegiul nu poate decide, ci doar propune 
Adunării Generale completarea Colegiului. Colegiul trebuie sa aibă între 7 și 25 de membrii 
conform statutului. La ulMmele alegeri s-a stabilit un număr de 15 membrii. 

Se supune la vot propunerea de completare a componentei Colegiului. Se votează în 
unanimitate. 

4) Aprobarea propunerii ca Presedintele interimar să ocupe funcția de Președinte până la alegerile 
regulare şi să nu se organizeze alegeri anMcipate. Și în acest caz se constata faptul ca se poate doar 
propune ca se dorește conMnuarea sau propunerea către Adunarea Generală de alegeri anMcipate. 

Se propune înaintarea către adunarea generală extraordinara a propunerii ca președintele 
interimar sa ocupe funcția de președinte pana la alegerile regulare și sa nu se organizeze alegeri 
anBcipate pentru aceasta funcție. Se votează în unanimitate. 

II. Diverse 

5) Prezentarea stadiului de pregăMre pentru proiectele europene ce vor fi depuse 

Este prezentat proiectul de arhitectură pentru clădire şi bugetul de renovare şi construcţie. Actuala 
clădire, clădirile secundare și clădirea suplimentară  (centru Expozițional interior) și centrul 
Expozițional exterior. Se prezintă conceptul și viziunea referitoare la noua locație. Urmeaza 
definiMvarea valorilor pentru dotările sediului. 

Sunt prezentate detalii tehnice ale proiectului pentru expoziţia virtuală online. Centrul de date 
principal și back-up secundar detaliate. Urmează partea tehnica și oferta de programare. 

Documentele vor fi înaintate consultantului care are termen de 2 luni de la primire să depună 
proiectele. 

Ordinea de zi fiind epuizata, președintele de ședința declara ședința inchisa. 

Pentru conformitate 

Presedinte ședința Octavian Isaila   Secretar ședință Simona Radu


